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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid SNF-möte

2024-01-16

Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag (-12.15, 12.49-)
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Kandidatansvarig Isak Apelqvist

Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen
Matansvarig Adam Molnar

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:12.

§2 Val av justerare Alexander Bohlin väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Ortis har skickat några mail, bland annat med andra studienämnder.
• Alex har fixat en hel del inför torsdagens cocktailparty. Han har mailat

med föreläsaren, skickat inbjudan till fakultet, bokat Nexus och perso-
nalrummet, samt fixat pr.

• Hugo har börjat skriva kvartalsrapport för det gångna kvartalet. Han har
även tagit emot en leverans på märken som han delar ut på mötet.

• Råde har skrivit färdigt de sista protokollen för förra läsperioden. Han
har även hittat ett större gäng gamla tentor som han ska se till att skicka
till Bohlin.

• Bohlin har mot sin vilja mailat lite under jullovet.
• Isak har skickat kallelser till kursnämnder, samt allmänt haft en del att

göra med att hitta kursutvärderare. TM2 verkar inte vara så taggade på
att kursutvärdera denna läsperiod heller.

• Kasper har inte gjort så mycket. Han har lagat lite mat.
• Adam har fixat med inköpslista, samt handlat tillsammans med Alex,

Isak och Ortis.
• Madicken har inte gjort så mycket SNF-relaterat under julen, men ska

boka in ett möte med Masterenheten snart.

§5 Kurser
• Åk1: Den enda nya kursen för denna läsperiod är flervariabelsanaly-

sen, som folk på det stora hela verkar rätt taggade på. Det känns som
en spännande kurs. Det har hittills varit en programmeringsföreläsning
denna läsperiod. Det kom förvånansvärt många på den, även om det fort-
farande var en klar minoritet.

• Åk2: Det har inte hänt så mycket ännu. Det har främst varit expfysföre-
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läsningar hittills. Denna läsperiod ska båda programmen läsa Fourierana-
lys. Utöver det kommer TM läsa Grundläggande corporate finance och F
fortsätta läsa Experimentell fysik 1 samt Vektorfält och elektromagnetisk
fältteori.

• Åk3: Det är dags för kandidatarbetet att dra igång. F läser utöver det
Subatomär fysik som ännu inte dragit igång på riktigt. TM har en valbar
kurs. Madicken läser Algebra. I den verkar det som att föreläsaren skriver
av föreläsninganteckningar från 2010 rakt av.

• Master: Inga nyheter!

§6 Cocktailparty Matlagningen har påbörjats och det mesta är under kontroll. Det verkar vara
lite ont om folk i schemat på torsdag direkt efter lunch.

§7 Masterföreläsning Tanken är att det ska hållas föreläsningar om varje master. Det finns inte
riktigt någon som är ansvarig för det utan det hamnar nog på oss. Det kan
dock vara en idé att samarbeta med andra program. Råde säger att en hel del
masterprogram höll någon form av presentationsföreläsning förra året, men att
det var väldigt dålig informerat om det. För att hitta info om det behövde man
aktivt gå in på programrummet i canvas och så hade vissa program en modul
med kort info. Det hade varit fördelaktigt att på något sätt skapa ett schema
över när alla program håller sin presentation och publicera det på en mer synlig
plats.

§8 Kursnämnder Vi vill försöka gå på fler kursnämnder. Isak ska sammanställa ett dokument
med alla datum så att man kan få en bra överblick. Ortis undrar om Isak svarat
på ett mail från KfKb; det har han.

§9 Teambuilding Det börjar bli dags att ha vår efterlängtade teambuilding. Alex undrar vad vi
vill göra på teambuildingen. Ortis har lagt fram lägenhetsrunda som ett förslag.
Råde tycker att vi först bör välja ett datum så kan vi sedan välja vad vi gör
beroende på om det blir en helgdag eller vardagkväll. Det bestämms att ålägga
Ortis att skapa en doodle som alla kan fylla i till nästa möte, så bestämmer vi
datum då.

§10 Guldäpple för
masterföreläsare

Ortis har fått ett förslag om att till nästa år skapa en motsvarighet till guldäpp-
let som är riktat specifikt mot föreläsare på mastern. Råde är spontant smått
tveksam då han är osäker på hur många populära föreläsare det finns på kandi-
datprogrammet som inte redan har fått guldäpplet. Han tänker att det istället
kanske kan vara bättre att normalisera att ge guldäpplet till masterföreläsare
ibland.
Madicken undrar hur mycket administrationsjobb det vore att skapa en Facebook-
grupp för alla som läser på våra associerade masterprogram, där man då bland
annat hade kunna posta om detta. Råde förklarar att om man vill granska
inlägg innan de publiceras så handlar det främst om att vara uppmärksam på
om någon vill lägga upp något. Dock så måste man ju också se till så att folk
kommer med i gruppen från första början.
Alex är lite osäker på hur man bör göra och mötet lägger frågan på is i nuläget.

§11 Programmering Alex ska skicka ut mail till de som fyllt i formuläret och skapa en messeng-
ergrupp med dem. Han ska ge dem ett par frågor att diskutera kring pro-
grammeringskursen, för att ta reda på mer exakt vad som är bra/mindre bra i
nuläget. Tanken är att skaffa sig underlag som vi kan ha med oss till kommande
kursnämnder samt möten med PA.

§12 Mötesrum Vi kommer inom kort att tappa access till våning 6 i forskarhuset där Acceptorn
ligger. Det är oklart om vi kan fortsätta ha möten här även när studenter
i allmänhet tappar access. I annat fall skulle vi förslagsvis undersöka om vi
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kan lägga en stående bokning på något av grupprummen vid Signes (F4113 -
F4115). Om inte så är det inte omöjligt att vi kan hitta en lösning för att få
ha styretrummet, men inte första utvägen då det i nuläget redan är folk som
har möten där varje dag.

§13 Övriga frågor

§13.1 Kurs om fysik och
genus

Jonathan Weidow har skickat ut ett mail där han önskar att vi sprider infor-
mation om en kurs inom ämnet fysik och genus. Man har även möjlighet att ta
del av materialet via flertalet workshops, men får då inte några högskolepoäng
för det. Alex ser till att publicera det i sektionsgruppen.

§13.2 Mötesdag Isak har kommit med i FnollK, tidigare år brukar ha styretrummet bokat tis-
dagar för lunchmöten. Det är inte helt bestämt hur FnollK gör med mötesdagar
kommande år, men det undersöks huruvida det vore möjligt för SNF att byta
mötesdag. Måndagar och onsdagar hade fungerat för alla.

§14 Nästa möte Tisdag 23/1, kl. 12.01 i Acceptorn.

§15 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 12:55!

Alexander Ternström
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Alexander Bohlin
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Figur 1: https://xkcd.com/2886/
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